
Horní Berounka, povodí Klabavy 
Dobrovolný svazek obcí 

Strašice 276/II, 338 45 Strašice 
 

Z Á P I S   Z   P Ř E D S E D N I C T V A  č.04/2015 

 
Datum konání předsednictva:  13.11.2015 

Místo konání předsednictva:  OÚ Dobřív 

 

Přítomni: J.Hahner, Ing. L.Fišer, J.Švandrlíková, Z.Váňová, J.Perlík, V.Kočí, 

J. Ondřejíček,  J.Egrmajer, Ing. H.Sladký 

Omluvili se:  

 

Hosté: 

 

Program: 

 

1. úvod 

2. shrnutí z jednání o Protipovodňové studii 

3. přehled přijatých dotací 

4. návrh rozpočtu na rok 2016, změny v rozpočtu 

5. rezervační systém, nákup přepravních obalů, obsluha vybavení svazku 

6. využití VÚ Brdy pro potřeby svazku 

7. příprava pro dotace v roce 2016 

8. diskuse, ostatní 

 

 

1. Úvod 

Předseda přivítal přítomné starosty a přednesl program jednání. Zápis provede manažerka. 

 

Předsednictvo schválilo program jednání 7 hlasy. 

 

Hlasování: pro 7  proti 0     zdržel 0 

 

 

2. shrnutí z jednání o Protipovodňové studii 
 

Dne 22.9.2015 proběhlo v Rokycanech jednání se zástupci Povodí, KÚPK, zástupců obcí  

DSO a firmy VRV Praha. 

Závěrem jednání bylo, že DSO podpoří Povodí s navrženými úpravami a zároveň to bude brát  

jako doporučení obcím, jak navrhovat úpravy v intravilánech obcí. Extravilány bude řešit  

Povodí.  

Další jednání budou probíhat na Krajské úrovni z důvodu změn územních plánů. 

Obce DSO mají tedy možnost dle studie připravit své ÚP a další opatření projednat s firmou  

VRV a Povodím. 

 

Předsednictvo bere na vědomí výše uvedené informace. 

 

 

3. přehled přijatých dotací 

 
Manažerka zrekapitulovala přijaté dotace za rok 2015 a dále podala návrh, jaké dotační  

programy v příštím roce využít. Byly doručeny žádosti od obce Klabava a Osek na  
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vypracování projektové dokumentace doplňkových cyklotras. 

Dotace na realizace nevyužijeme z důvodu nedokončených majetkových vtahů u již hotových  

dokumentací. 

Využili bychom dotace na opravu a údržbu stávajících cyklotras a nové informační tabule a  

mapy. 

V příštím roce z důvodu otevření VÚ Brdy, bychom měli provést značení z RT3 na napojení  

VÚ, mapování a propagaci.  

Předseda navrhl konání příštího ročníku cyklovýletu právě tam. 

 

Předsednictvo schválilo zažádat v příštím roce KÚPK o dotaci na projektovou dokumentaci  

v Klabavě a Oseku. Dále o dotace na opravy, údržbu a značení stávajících cyklotras. 

Z programu PSOV pro rok 2016 zažádat o doplňkové vybavení ke stávajícímu. 

 

Hlasování: pro 7  proti 0     zdržel 0 

 

Předsednictvo schválilo pořádání cyklovýletu v roce 2016 ve VÚ Brdy. 

 

Hlasování: pro 7  proti 0     zdržel 0 

 

 

Předsednictvo ukládá manažerce a předsedovi aby pokračovali v jednání o datace z KÚPK. 

 

4. návrh rozpočtu na rok 2016, změny v rozpočtu 
 

Z.Váňová předložila návrh rozpočtu na rok 2016 (příloha č.1), který bude rozeslán obcím  

k vyvěšení a schválen na jednání sněmu 11.12.2015. 

 

Předsednictvo bere na vědomí uvedené informace bez připomínek. 

 

Dále předložila ke schválení rozpočtové opatření č.5 (příloha č.2), kde dochází k přesunům  

položek z důvodu přijaté dotace na manažera od KÚPK. 

 

Rozpočtové opatření bylo schváleno 7 hlasy. 

 

Hlasování: pro 7  proti 0     zdržel 0 

 

 

5. rezervační systém, nákup přepravních obalů, obsluha vybavení svazku 
 

Manažerka požádala předsednictvo o zadání výroby přepravních boxů a vaků na prvky  

půjčovaného vybavení, především party stan a podium. 

Po letošní sezóně jsou papírové krabice zcela zničené. 

 

Předsednictvo schválilo nákup přepravních boxů a vaků. 

 

Hlasování: pro 7  proti 0     zdržel 0 
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6. využití VÚ Brdy pro potřeby svazku 
 

Jak je již uvedeno v bodu 3, otevřením VÚ Brdy bude potřeba provést značení při vjezdech do  

VÚ. Dále propagace a další opatření vyplynou v příštím roce. 

Bylo by vhodné jednat s klubem českých turistů, kteří budou provádět značení a mapování. 

 

Předsednictvo bere na vědomí výše uvedené informace. 

 

 

7. příprava pro dotace v roce 2016 

 

Byly doručeny žádosti od obce Klabava a Osek na vypracování projektové dokumentace  

doplňkových cyklotras. 

Dotace na realizace nevyužijeme z důvodu nedokončených majetkových vtahů u již hotových  

dokumentací. Využili bychom dotace na opravu a údržbu stávajících cyklotras a nové  

informační tabule a mapy. 

V příštím roce z důvodu otevření VÚ Brdy, bychom měli provést značení z RT3 na napojení  

VÚ, mapování a propagaci.  

Předseda navrhl konání příštího ročníku cyklovýletu právě tam a požádat o dotaci na pořádání  

z fondu Hejtmana. 

 

Předsednictvo schválilo zažádat v příštím roce KÚPK o dotaci na projektovou dokumentaci  

v Klabavě a Oseku. Dále o dotace na opravy, údržbu a značení stávajících cyklotras. 

Z programu PSOV pro rok 2016 zažádat o doplňkové vybavení ke stávajícímu. 

 

Hlasování: pro 7  proti 0     zdržel 0 

 

 

 

8. ostatní, diskuse 

 

Předseda navrhl datum konání sněmu DSO na 11.12.2015 v Rokycanech v zased.místnosti  

Triana. 

Program navrhl následující: 

 

1. úvod, schválení programu jednání, ověřovatele, zapisovatele 

2. shrnutí z jednání o Protipovodňové studii 

3. schválení rozpočtu na rok 2016 

4. rezervační systém, nákup přepravních obalů 

5. využití VÚ Brdy pro potřeby svazku 

6. příprava pro dotace v roce 2016 

7. diskuse, ostatní 
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Kontakty: 

Předseda Ing.Lukáš Fišer: 728 020 276, ouholoubkov@netro.cz 

Jana Švandrlíková: 602 132 890, hbpk-dso@seznam.cz 

Zlata Váňová: 371 783 396, obec.dobriv@raz-dva.cz 

 

Zápis ze dne: 14.11.2015 

Zapsala: J. Švandrlíková 
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